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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR BRAJDA-DOLAC 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:  024-05/23-01/1 
URBROJ:  2170-1-03-00-23-18 
Rijeka,  07. studeni 2023. 

         
 
 
              

ZAPISNIK 
7. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 
7. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 07. studenog 2023. (utorak) s početkom u 16.30 sati, u 
prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Laura Anamaria Orlić, predsjednica VMO 

 Gordana Šopić, članica VMO 

 Ivica Škrtić, član VMO 

 Ivan Jurković, član VMO 

 Miomira Milovanović Berić, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

  
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Rudolf Ljubičić, zamjenik predsjednice VMO 
 

 
 

 

Usvajanje Zapisnika sa 6. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Brajda-Dolac:  
 • Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Predsjednica VMO Brajda-Dolac, Laura Anamaria Orlić  pozdravila je prisutne i predložila slijedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

1. Programi rada za 2024. godinu – primjedbe povjerenstva 
2. Dogovor oko održavanja programa Doček djeda Mraza 
3. Razno 
 

 
 
 
 



 2/2 

 
AD 1 
Zaprimljene su primjedbe povjerenstava na prijedloge programa rada za 2024. godinu. 
Zaključak:  
Vijeće je primjedbe povjerenstva primilo na znanje.  
 
AD 2 
Vijeće je razgovaralo o organizaciji podjele poklon paketa djeci predškolskog uzrasta uz 
prigodnu predstavu za djecu u lutkarskom kazalištu. Dogovoriti će se sa kazalištem o 
odgovarajućem terminu predstave. 
Zaključak: 
Vijeće je jednoglasno prihvatilo dogovoreno. 
 
AD 3  
Raspravljalo se o dogovorenoj postavi klupa na autobusnom stajalištu Žabica.  

- Vijeće je mišljenja da se u dogovoru sa nadležnim službama promjeni lokacija. 
 

Zaprimljen je dopis građana u kojem se moli odgovor kada će se izvršiti radovi ohrapljvanja 
stepenica na području MO Brajda-Dolac predviđeno planom prioriteta za ovu godinu.  

- Dogovoriti će se terenski sastanak s nadležnim službama. 
 
Vijećnica Gordana Šopić  moli da se dostavi odgovor što je sa sanacijom odvodnje oborinske 
vode u Centru Zagrad. 

- Uputiti će se požurnica nadležnim službama. 
 
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
 

             Miomira Milovanović Berić Laura Anamaria Orlić 
 


